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Emne: Spørsmål MISA - Bydelsbuss og busstilbodet internt i Åsane
Vedlegg: 
Bydelsbuss og busstilbodet internt i Åsane
 
I bystyret i Bergen har det vore spørsmål og forslag knytt til bydelshus.  
 
Spørsmål til Samferdsledirektøren: 
 
- Kva busslinjer dekker bydelen Åsane i dag, spesielt med omsyn til tverrgåande busstilbod internt i
bydelen?
- Det er behov for auka ruteproduksjon og rutetilbod i Åsane for å sikre betre lokal dekning intern i
bydelen. Er det spesielle linjer/områder, tversoverlinjer som ein ser at ikkje har godt nok tilbod i dag?
- Kva er kostnaden ved å opprette eit nytt slikt busstilbod, til dømes ein pilot med bydelshus, alternativ
auke frekvensen på dagens tilbod? 
- Kor fort kan eventuelle slike endringar verte satt i verk?
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